

AMENDMENT 001

QUESTIONS AND ANSWERS

Q1. The challenge says that data will be pulled from various sources. For example, data about Subject Matter Experts (SMEs) will be pulled from "various data sources (e.g. Human Resources information)" and "user's organizational chart location, technology expertise, certifications, and skills". Would it be possible to obtain samples of those data sources and any other data sources that the platform would need to draw on?

A1. It is not possible to provide data sources. The platform should be able to ingest other corporate information from internal data sources in order to help with auto-populating SME profiles and biographic info of staff. This includes data from HR, engagement on other applications such as Microsoft Teams, Sharepoint, OneDrive, etc. and any engagement with content within the portal itself.

Q2. The challenge mentions that "The proposed solution must be an internal area for Government of Canada (GC) dialogue". Does that mean that the solution must be integrated into the Government of Canada's current digital structure, or does it simply need to be a secure platform that is exclusively accessible to representatives of the Government of Canada? Does the proposed solution need to meet any specific requirements in terms of where it is hosted, what coding languages it relies on, what softwares it integrates, etc ?

A2. The solution should be it's own stand-alone COTS (Commercial Off-the-Shelf) product. It needs to be a secure platform that is accessible to representatives of the Government of Canada. There is no specific requirements in terms of where the solution is hosted, what coding languages it relies on, or what software it integrates with. It needs to be able to be bought and work on GC networks.

MODIFICATION 001

QUESTIONS ET RÉPONSES

Q1. Le défi indique que les données seront extraites de diverses sources. Par exemple, les données sur les experts en la matière (SME) seront extraites de « diverses sources de données (p. ex. information sur les ressources humaines) » et de « l'organigramme de l'utilisateur, son expertise technologique, ses certifications et ses compétences ». Serait-il possible d'obtenir des échantillons de ces sources de données et de toute autre source de données sur laquelle la plate-forme devrait s'appuyer?

R1. Il n'est pas possible de fournir des sources de données. La plate-forme devrait être en mesure d'ingérer d'autres informations organisationnelles provenant de sources de données internes afin de faciliter le remplissage automatique des profils des PME et des informations biographiques du personnel. Cela inclut les données des RH, l'engagement sur d'autres applications telles que Microsoft Teams, Sharepoint, OneDrive, etc. et tout engagement avec le contenu du portail lui-même.

Q2. Le défi mentionne que « la solution proposée doit être un domaine interne de dialogue avec le gouvernement du Canada (GC) ». Cela signifie-t-il que la solution doit être intégrée à la structure numérique actuelle du gouvernement du Canada ou doit-elle simplement être une plateforme sécurisée et exclusivement accessible aux représentants du gouvernement du Canada? La solution proposée doit-elle répondre à des exigences spécifiques en termes d'hébergement, de langages de codage sur lesquels elle s'appuie, de logiciels qu'elle intègre, etc. ?

R2. La solution devrait être son propre produit informatique standard (COTS). Il doit s'agir d'une plateforme sécurisée accessible aux représentants du gouvernement du Canada. Il n'y a pas d'exigences spécifiques en termes d'emplacement d'hébergement de la solution, de langages de codage sur lesquels elle s'appuie ou de logiciels avec lesquels elle s'intègre. Il doit pouvoir être acheté et fonctionner sur les réseaux du GC.